
Pozemkov6 spolo6enstvo Bfvalfch stkromnfch vlastnikov lesov obce Mnl5ek
nad Popradom, fzemn6 Easf Pilhov

Zirpisnica e.Az0{g

z Valn6ho zhromaidenia Pozemkov6ho spoloienstva Bfvalrich srikromn'ich vlastnikov lesov

obce MniSek nad Popradom, (zemnd dast Pilhov, ktor6 sa konalo
dfia 28. aprila 2019 o 9.00 h v reStaur6cii Hranica v Mni3ku nad Popradom.

Pritomni: podla pripojenej prezeninej listiny
Prizvani: p. Nafiko, odborn,i lesn'i hospod6r - ospravedln enri /nemoc/

p. Mgr. Miroslav Huljak, advokdt
p. lmrichov6, finanind riitovnlEka - ospravedlnen5 /v zastfpeni p. lmrich Jiin/

Program:
L. Otvorenie
2. Schv6lenie programu, volba mand6tovej komisie, n5vrhovej komisie, volebnej

komisie a overovatelov z6pisnice
3. 5pr6va o dinnosti Pozemkov6ho spoloienstva za rok 2018
4. Sprdva odborn6ho lesn6ho hospod6ra Pozemkov6ho spoloienswa za rok 2018
5. Spr6va Dozornej rady PS

6. Schvdlenie roinej ti&ovnej zdvierky
7. Zmena Stanov PS a Zmluvy o PS Dodatkom d. 1

8. Diskusia

9. Vohy predsedu PS, Elenov V'ikonndho v'iboru PS a DR PS na dalSie funkEn6 obdobie
10. Ndvrh na uznesenie
tl.TAver
12. ObEerstvenie

K bodu 1: Zasadnutie valndho zhromaidenia otvoril privitanim pritomn'ich p. Bal6Z,

predseda PS s doplnenim do programu o n6vrh na volebnti komisiu. Program bol
schvdlen'i v predloienom zneni.

K bodu 2: Do manddtovej komisie boli schvdlenl: p. lng. FrantiSek lmrich, p. Genovdfa
ChliidekovS.
Do nSvrhovej komisie bolizvoleni p. Jiin Pajonk a p. Roman Siurka
Do volebnej komisie bolizvolenf: p. Anton Polanshf, p. Helena SedlSkovii a GustSv Bal6i.
Za overovatefov z6pisnice bolizvoleni: p. J5n lmrich a p. Emil Bal6Z

Manddtovd komisia po overeni prezendnej listiny a siitani poEtu Elenov pritomn'ich naYZ
konitatovala, ie Valn6 zhromaidenie je uznSSaniaschopn6. I fiast' 72 yo, vid priloha
zap.l



K bodu 3: Sprdvu o dinnosti Pozemkov6ho spoloienstva za rok 20L8 predniesol p, BalSi
Adolf, predseda PS, v ktorej konitatoval,ie ui ubehlo 5-rofn6 funkin6 obdobie PS od
roku 2014 kedy bolo prv6 zasadnutie VZ. PS md v sfdasnosti 44 ilenov- podielnikov
a obhospodaruje 83 904 m2lesn'ich pozemkov. V minulom roku sa zmeniliniektor6
vlastnicke vzt'ahy a tak podielnikom sa stal Ondrej Gumuliik a Helena Gumul6kovii. Dalej

informovalo zasadnutiach V'ikonn6ho v'iboru, o spracovani dreva, o probl6moch so

zvalovanim drevnej hmoty a jej prekliidkou.

K bodu 4: babj v skratke informovalo Einnosti lesn6ho hospod6ra, ktoni sa ospravedlnil
z d6vodu PN"

K bodu 5: SprSvu Dozornej rady za rok 2018 predniesla predsedniika DR p. BalSiov6 Eva,

ktord konitatovala, ie fiitovn6 doklady za rok 2018 a evidencia bola vedend v srilade
s prdvnymipredpismi, stanovamia pokynmiValn6ho zhromaZdenia a navrhuje Valndmu
zhromaZdeniu schvSlit riadnu ti&ovnfi zdvierku spoloiensWa za rok 2018. PisomnS

spr6vu DR je sfdast'ou zSpisnice.

K bodu 5: Sprdvu o hospoddreni PS za rok 2018 predniesol p. lmrich Jdn za p. lmrichovri
M6riu, ktord sa ospravedlnila z rodinn'ich d6vodov. V spr6ve bolo kon5tatovan6, Ze

hospoddrsky tnisledok za rok 2018 bol v strate vo uiSke 700,18 € z d6vodu, ie
v hodnotenom roku nebola taZba drevnej hmoty. HospodSrenie PS v roku 2018 bolo
nasledovnd: poiiatodn'f stav k L.1.2018 na 6tte v banke: 2938,48 €, prijem neboliiadny,
vydaj bol 2 807,- €, z toho prevod do pokladne?T00,-€aLA7,- € bankov6 poplatky. Stav
pokladne k 1.1.2018 ba13275,75, prijem do pokladne bol2 865.40 €/ ztaha bolprijem
za drevnd hmotu L65,4O, suma 27OO,- bol prevod z (dtu do pokladne na v'iplatu
podielov - z pokladne Wdaj na uiplaty podielov: 4 928,60 €, poistenie a dafi
z nehnutelnosti 571,15, odmena DR a das( predsedovi PS 380,- 9 ostatn6 reiijn6 niiklady

- po5tovn6, sch6dza L94,53 €.Spolu vydaj z pokladne bol: 6 074,28 €, v hotovosti
k3L.L2.2Ot8 bolo 66,87 €.

K bodu 7: K tomuto bodu vystripil Mgr. Huljak, ktonf informoval pritomn'ich o zmene
zdkona o pozemkov'ich spoloienstvdch. Novelou nadobudla 1. j(la 2018 riEinnost' Zdkona
i.97 /2OL3 Z. z. o pozemkov'ich spolodenstvdch v zneni zdkona i.34/214 Z. 2., ktord vyila
v zbierke zdkonov ako zdkon e. Ll:OlZLgZ. z.Tdto novela prind5a niektor6 d6leiit6
zmen% ktor6 sa t'fkajf PS, preto je nevyhnutn6 prispdsobit aj naSe Stanovy zmenen'im
podmienkam a to najnesk6r do 30..ifna 20L9. Ide napriklad o to, ie novela umoifiuje
spoloienstvu nadobrida{ podiely spoloienstva ai do WSky 49 % od ilenov Spoloienstva,
dalej ak by sa na VZ nezvolil nov'i v'ibor, m6ie pokradova{ v Einnosti stani v'ibor, ale
nem6ie robit' rozhodnutia trikajtice sa t'aiby drevnej hmoty alebo rozhodnutia t'fkaj0ce
sa PS. M6Ze len komunikovat' smerom k St6tnym inititriciiim ako je Dafiov'i firad a pod.,
aby neostalo bezvlSdie. Dabj upozornit na to, ie ak by podielnik - ilen PS chcel predat
svoj podiel, musi najprv ponriknu{ svoj podielilenom PS a ak nikto neprejavi zSujem, aZ

potom m6ie to predat' komukolvek- 6alej PS rndie vst(pit do podnikania a sta{ sa
podielnikom v rOznych spoloinostiach, vykoniivajricich podnikatetskti iinnost'. Dalej
informoval, ie Dodatok sa bude tfka{ aj vzniku a z6niku funkcie v orgdnoch spolodenstva,
volebn6ho a hlasovacieho poriadku a pod. Dabj uviedot, Ze spracuje zmenu Stanov



a zmenu Ziisad PS Dodatkom E. 1, ku ktordmu potrebuje identifikadn6 tidaje nov6ho

V,ikonn6ho vfboru. K tomuto bodu sa prihtdsila p. Abrahamovsk6, ktorii konStatovala, Ze

pS ui postupovalo v niektorich pripadoch takto podta toho zdkona, pretoie ak chcel

predat' podielnik svoj podiet musel ho pontiknut' pS a tak ho ai mohol preddvat in'im

idu;"..or / napr.p. BaldZ P, p. ToEek, ponuka bolo aj zverejnend na webovom sidle

obce Mn[5ek nad PoPradom/
K bodu 8: V r6znom - vystripil p. Emil Bal6i, ktoni interpeloval predsedu PS, kto mal

iiadostio v,irub drevnej hmoty, ak sa daliiiadosti, preio sa na ne neodpovedalo, Eije to

schvSlen6, dalej predo sa pred5valo,,peknd drevo" len vybran'im zdujemcom a ostatn'im

len odrezky, dalej mal ndmietku k vybudovaniu tretej zvainice, ktorS je vraj nepotrebnS

a len sa zbytoine lryhodili peniaze za zemn6 pr6ce, dalej, Ze p. Kopec chcel ktipi{ drevnri

hmotu - ierven'i smrek podla podielu a zvyiok, ie ktipi za trhovti cenu a p6n predseda

mu nedal srihlas. K tomu sa vyjadril predseda p. Bal6i Adolf, ktoni uviedol, ie sa tak

praktizovalo, ie kto dal Ziadost to ui mat schvdlen6, pretoZe sa mohlo spracovat len

predp[san6 mnoZstvo dreva za rok,a ak sa do toho plSnu zmestil tak sa mu neodpisovalo

a k zvaZnici sa vyjadril, Ze bola pl5novanS a odpovedal, ie ako sa dostanri k

haseniu poiiaru, ak by tam n6hodou bol. A k p. Kopecovi sa vyjadril, ie predo za neho

hovori p. Baliii Emil, ked'je tu pritomnf aj p. Kopec.
p. BaldZ Adolf informoval pritomn'ich o tom, ie ho vyzval HaZZ, aby zostavili dobrovoln0

hasiiskri hliadku pS s pripadn'im vybavenim a miestnostou, dalej, ie ho opiit osloviliz PF,

aby sme odkfpiliGminshi les alebo zobralido ndjmu, ale ie on sa k tomu dosf stavia

skepticky, pretoie po dase sa tam mOZe nijst' nezn6my vlastnik a potom s0 tam len

starosti. V r6znom vystripil aj p. Hudeg ktoni sa ohradilvoiiWrdeniam, ie pr5ve on

budoval zvainicu, a ie je nepotrebnS, jeho nlzar ie,ie ta zvaZnica urEite je potrebn6,

pretoZe ak bude potrebn{ (sf buldoz6rom hore, tak ako sa p6jde cez Hranidn6? a potom

robit zvainicu to bude urEite drahiie. Dalej sa prihlSsila p. Smidov5, ktor6 kritizovala

postup pS pri zvdiani drevnej hmoty mechanizmami a uviedla, ie niektori si urobili

preklddku, ale posledn'i prevoz 0plne zniiil obecnti cestu a teraz kto ju opravi, pretoie

maj6 probl6m sa dostat' k svojim domom. Viaceri potom na tento probl6m reagovali

a iiadali, aby sa dalo do uznesenia, ie ako sa bude dalej postupova( pri zvSiani dreva

a pripadne urii{ v,iiku finanin'ich prostriedkov PS na pripadnri opravu vozovky-

K bodu 9: Vysttipila p. Abrahamovsk5, ktord poiiadala volebn0 komisiu, aby previedla

voby do orgdnov spoloienstva a to volieb predsedu PS, ilenov V'ikonn6ho ufboru PS

a Dozornej rady. Komisia v zloieni: p. Polansk'i, p. Sedl6kovd a Gustdv Bal6i rozdali

dtenom votebn6 listky pre kaidti kateg6riu zvl65{ a po sditani hlasov informovali Elenov

o v'isledku volieb, po ktonich ale nasledovala dlhlia diskusia o funkcii predsedu PS. Ai

napriek vi'tazstvu p. MariSna GumulSka za predsedu a druh'f v poradi skonEil p- Smida,

nastali pochybnosti, iitrito funkciu zoberie p. GumulSk, pretoie ten sa musel

neoiak6vane vzdialit' a niektori zaiali tvrdi{ ie on sa vzddva fukncie v prospech p. Smidu.

preto sa muselo naiho iaka( aby sa osobne vyiadril, Ei berie trito funkciu. Po ieho
prichode sa potom situdcia vyrieiila, pretoie p. Gumuliik nakoniec odmietolfunkciu

predsedu a predsedom sa staldruh,i v poradi p. Milan Smida. elenovia volebnej komisie

podpisom 26pisnice o v,isledkoch volieb potvrdilivfsledky volieb za prdvoplatn6/priloha

zdpisnice/. predsedom PS na nasledujfce volebn6 obdobie sa stSva p. Milan Smida, ilen

lng. FrantiSek lmrich, dlenka Marta Abrahamovsk6, Elenka Helena Sedl6kov6, Elen

MariSn Pivovar a nShradnfdka Janina Dul6kov5. Do Dozornej rady boli



zvoleni: p. GumulSk MariSn ako predseda, ilenovia Peter Bal6i aliin Pajonk, n6hradnik p.
Gustdv Bali,E.

K bodu 10: Predseda ndvrhovej komisie p. Pajonk predlo2iln6vrh na uznesenie, ktoni
preditala p. Abrahamovskd a ktoni boljednomysefne schvdlenf v plnom zneni.

K bodu tL:. Zdverom ui b'ivalri predseda p. BalSZ podakoval prftomn'im za 0dast
a odovzdalfunkciu p. Smidovi. Nakoniec taeZ p. Abrahamovsk6 podakovala pritomn'im za
poEetnfi podporu a hoci ui nemala v (mysle pracova{ vo V'ikonnom rnibore, rozhodla sa
eite pokradovaf s nouim vedenim.
Ttimto bol pracovn'f program VZ PS ukonden'i a nasledovalo obierswenie. Ako
obderswenie bola poddvand pizza a nealkoholichi n5poj.

V MniSku nad Popradom 28. A4.2AL9

Zapisovala: Abrahamo vsk| M

Overovatelia zdpisnice:

Schviilil: Milan Smida, predseda PS
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